
فارس طی سخنانی  استاندار  اعزامی  نماینده  از دو روز تجمع عظیم مردم کازرون، هاشمی  پس 
گفت: طرح تجزیه کازرون در هیچ مرجعی تاکنون به تصویب نرسیده است.

گروه خبری: علی گلچین/ داود کشاورز/ علیرضا گلچین:  با توجه به تجمعات خودجوش مردمی 
در خصوص تجزیه شهرستان کازرون، روز سه شنبه باوجوداینکه دستگاه های مختلف و مسئولین 
در شبکه های مجازی و با توزیع تراکت به مردم هشدار داده بودند تجمعی صورت نگیرد، مردم 
به صورت خودجوش در دومین روز تجمع پرشور خود از ساعات اولیه صبح با تعطیل نمودن محل 
این  تا فرمانداری را به صورت راهپیمایی طی کردند. در طول  از میدان شهدا  کسب وکارشان 
مسیر زن و مرد، پیر و جوان با در دست داشتن پلاکارد و پوستر خواستار عدم تجزیه شهرستان 
کازرون شدند و با فریادهای خود ارتقای فرمانداری کازرون به فرمانداری ویژه را از مسئولین 

خواستار شدند.
در این راستا پس از تجمع عظیم مردم در مقابل فرمانداری، اعضای شورای تأمین امنیت شهرستان 
وارد جلسه شدند که با برقراری تماس های حاصله امام جمعه و فرماندار، هاشمی مدیرکل انتخابات 

و تقسیمات کشوری استانداری فارس واردکازرون شد.
هاشمی سپس طی سخنانی ضمن تشکر از حضور مردم و عذرخواهی از آن ها بابت معطل شدن در 
گرما عنوان داشت: پیام شما مردم شهرستان کازرون از طریق استاندار به مقامات کشوری منعکس 
استاندار  با  استوارمیمندی  فرماندار کازرون  به همراه  امام جمعه کازرون  به طوری که خرسند  شد، 

فارس در شیراز تا پاسی از شب در این رابطه دیدار داشتند. 
تقسیمات  مدیرکل  مطلعید در هفته گذشته جلالی  مردم  افزود: همان طور که شما  وی همچنین 
را  مسائل  استان  و  شهرستان  در  روز   2 طی  محلی  مسئولان  دعوت  به  کشور  وزارت  کشوری 
موردبررسی قرار داده و همچنان که امام جمعه در خطبه ها گفتند، ما منتظر نتیجه هستیم و شما 

مطمئن باشید که در بررسی های وی نظرات مردم شهر کازرون مدنظر است.
هاشمی در گوشه ای دیگر از سخنان خود خاطرنشان کرد: در تقسیمات کشوری همیشه خواسته 
مردم ملاک اصلی ماست، به طوری که اگر مردم درخواستی داشته باشند که به جایی ملحق و یا 
متصل شوند ما حتماً این کار را انجام می دهیم همچنان که روستاهای اطراف دشت برم درخواستشان 
این بوده که ملحق به بخش مرکزی شهرستان کازرون شوند و خوشبختانه درخواست آن ها در حال 
بررسی است و حتماً خواسته آن ها انجام می شود و قطعاً مردم بدانند که ما به عنوان خدمتگزار در 

دولت جمهوری اسلامی مورد اعتماد مردم هستیم و پیگیری خواهیم کرد.
این مقام مسئول در پایان سخنانش خطاب به مردم در خصوص اعتماد به مسئولین عنوان داشت: 
امنیتی  مسئولان  دیگر  و  فرماندار  امام جمعه،  ازجمله  مسئولانی  فرمایشات  به  کنید  محبت  شما 
توجه کنید و بدانید که آن چیزی که مدنظر مردم بوده است )عدم تجزیه شهرستان کازرون( در 
بررسی های تقسیمات کشوری حتماً رعایت خواهد شد و هنوز هم در هیچ مرجعی به تصویب 

نرسیده است.
امام جمعه کازرون نیز در سخنانی ضمن دعوت مردم به آرامش عنوان داشت: می دانم شما مردم 
هم گله مندید و هم معترض، ولی قطعاً بدانید که اگر بنده را به عنوان یک امام جمعه و یا وکیل 
قبول دارید پس بدانید قبل از اینکه شما مردم دست به تجمعات بزنید پیگیر این مسئله بوده ام و 
هم اکنون هم هستم به طوری که ما در روز گذشته با شورای تأمین استان با حضور استاندار جلسه 
داشته ایم و طرح تجزیه کازرون در حال حاضر فقط در حد یک کاغذ بوده است و قطعاً اجرا 

نشده و نخواهد شد.

و  نشده  مشورت  خصوص  این  در  چرا  که  گفته ام  نماینده  به  گلایه  ضمن  من  افزود:  خرسند 
بی سروصدا این کارها صورت گرفته است. ولی بدانید که امامزاده سید حسین، دشت برم، تنگ 
چوگان، انارستان، بیشاپور جزء لاینفک و شناسنامه کازرون هستند و درخواست فرمانداری ویژه 

هم داده ایم که نامه فرمانداری ویژه از استان به تهران ارسال  شده است.
وی همچنین خطاب به مردم در خصوص کارشکنی برخی افراد در فضای مجازی عنوان داشت: 
سعی کنید از توهین نمودن و تهمت زدن به افراد جلوگیری شود و مطمئن باشید که بنده هم اگر 

نماینده مقام معظم رهبری هستم استاندار فارس هم نماینده دولت در استان است.
انتظامی درروزهای  امام جمعه کازرون همچنین در سخنانش علاوه بر تشکر از کارکنان نیروی 
اخیر عنوان داشت: متأسفانه این کارکنان خطایی کردند که عذرخواهی می کنم؛ ولی شما مردم هم 
می بایست اگر مرا قبول داشتید دیروز تجمع نمی کردید به طوری که من دو روز پیش هم بیانیه ای 
صادر کردم در خصوص عدم تجمع، ولی عده ای اعتنایی به این بیانیه نکردند و باید مدنظر داشته 
باشیم که هیچ گاه نباید کارکنان نیروی انتظامی را تضعیف کنیم چون این ها همه حافظان امنیت 

هستند.
از  دارم  بدن  در  نفس  و  جان  که  جایی  تا  من  کرد:  اضافه  سخنانش  پایان  در  همچنین  خرسند 
خواسته های مردم دفاع خواهم کرد؛ ولی بدانید که قطعاً برخی از نقاط شهرستان هم خواسته هایی 
دارند و مطمئناً بدانید که در روز چهارشنبه این طرح از دستور کار دولت خارج  شده و نه بنده و نه 
نماینده نمی توانیم هیچ تغییری در این طرح بدهیم و درصورتی که نتیجه نگرفتیم با برخی از مردم 

به شیراز و تهران سفر خواهیم کرد.
شایان ذکر است که فرماندهی انتظامی شهرستان کازرون سرهنگ عبادی نژاد هم در حاشیه های این 
تجمع ضمن عذرخواهی از مردم در خصوص برخورد در میدان شهدا، خواستار حفظ نظم و امنیت 
در میان مردم شد و بیان داشت: اگر ما برای برقراری امنیت میان مردم حاضر نشویم قطعاً ممکن 

است افرادی هنجارشکن دست به اقداماتی علیه مردم و نظام جمهوری اسلامی بزنند.

خشکی دریاچه های فارس تعادل آب وهوایی استان را نیز به هم 
زده است، دریاچه های استان اکنون شوره زار شده اند و خطرات 

ورود کویر نیز فارس را تهدید می کند.
به گزارش خبرگزاری مهر سال های سال است که دریاچه های 
و  پاییز  فصول  در  می کنند.  نرم  با خشکی دست وپنجه  فارس 
زمستان کمی آبدار می شوند و در فصول گرم همان آب حداقلی 
دلیل  به  نیز  گذشته  زمستان  در  البته  که  می دهند  دست  از  را 
بارش های بسیار کم در استان فارس آبی در دریاچه ها سرازیر 
نشد. دریاچه پریشان، بختگان و کافتر از همه بحرانی تر هستند، 

نه آبی برایشان مانده نه امیدی برای احیا دارند.
که  نبود  به گونه ای  استان  بارش های  وضعیت   ۹۶ سال  در 

کورسوی امیدی برای احیای دریاچه ها باقی بگذارد.
برخی از کارشناسان بر این باورند که باید با مدیریت کشاورزی 
در این استان و تخصیص حقابه برای احیای دریاچه های فارس 
اقدام کرد که همواره این امر به عنوان یک حرف فقط باقی مانده 

و هیچ عزم جدی برای تالاب های این استان وجود ندارد.
بر  مبنی  دولت  هیئت    ۹۴ سال  تیرماه  دوم  مصوبه  اساس  بر 
از آب  بعد  بود  مقررشده  فارس   دریاچه های  تخصیص حقابه 
شرب، باید موضوع حقابه های فارس به صورت ویژه در دستور 
ماجرا  این  از  سال  به  نزدیک  هم اکنون  که  گیرد  قرار  کار 

می گذرد؛ اما اقدامی صورت نگرفته است.
بر اساس این مصوبه دستگاه های ذی ربط موظف بودند بعد از 
تأمین آب شرب سهم محیط زیست را به عنوان دومین اولویت 
و  صنعت  محیط زیست،  از  پس  و  داده  قرار  کار  دستور  در 

کشاورزی مدنظر قرار گیرد.
استان  این  فارس  دریاچه های  شدن  با خشک  سال ها  این  طی 
با مشکلات عدیده ای دست وپنجه نرم کرد که به عنوان نمونه 

می توان به ورود کویر، ریزگرد و... اشاره کرد.
به  اشاره  با  محیط زیست  حوزه  کارشناس  یک  رابطه  این  در 
مهر  خبرنگار  به  فارس  استان  دریاچه های  بحرانی  وضعیت 
موضوع  به  امر  مسئولان  بی توجهی  دلیل  به  متأسفانه  گفت: 
تخصیص حقابه طی چند سال گذشته، هرروز  و  محیط زیست 

وضعیت دریاچه های فارس بحرانی تر شده است.

علی اکبر کاظمینی افزود: دریاچه کافتر طی چند سال گذشته به 
دلیل خشک سالی به طور کامل خشک بوده و حتی کوچک ترین 

لکه آب نیز در آن دیده نشده است.
دریاچه  استان  مهم  دریاچه های  از  دیگر  یکی  داد:  ادامه  وی 
دیگر  مانند  نیز  دریاچه  این  که  است  پریشان  بین المللی 
به طور  و  داشته   نگران کننده ای  وضعیت  استان  دریاچه های 
کامل خشک است و فقط برکه ای برای گونه های آبزی در این 

دریاچه تعیین شده است.
دریاچه  وضعیت  اشاره  با  محیط زیست  حوزه   کارشناس  این 
شیراز  نزدیکی  در  که  مهارلو  دریاچه  کرد:  بیان  نیز  بختگان 
قرار دارد فقط لکه آبی در آن قابل رویت است که این لکه نیز 
ناشی از ورود فاضلاب شهر شیراز به آن است. وی در خصوص 
وضعیت دریاچه بختگان نیز گفت: این دریاچه دومین دریاچه 
بزرگ ایران است و به دلیل خشک سالی های متوالی طی چند 
سال گذشته حتی یک بار هم آبگیری نشده و وضعیتش بسیار 

نگران کننده است.
کاظمینی بابیان اینکه خشک شدن دریاچه های استان  در این 
امر تأثیر گذاشت که هوای استان شبیه هوای کویر شود، افزود: 
یکی از شرایط اصلی ورود کویر به استان گرمای هوا در روز و 
سرمای شدید در شب است. وی با اظهار نگرانی از ورود کویر 
به این استان بیان کرد: وجود دریاچه در استان فارس درگذشته 
باعث تعادل آب وهوایی در استان می شد اما با خشکی دریاچه ها 

شرایط آب وهوایی تغییر کرده است.
 این کارشناس حوزه محیط زیست ادامه داد: درگذشته با تبخیر 
و رطوبتی که باوجود دریاچه های استان ایجاد می شد وضعیت 
دریاچه ها  شدن  بحرانی  با  اما  بود  متعادل  فارس  در  آب وهوا 

وضعیت اقلیمی این استان کویری شده است.
تبدیل شده،  شوره زار  به  استان  دریاچه های  اینکه  بابیان  وی   

گفت: هرسال وضعیت دریاچه های استان بدتر می شود.
به  رابطه  این  در  نیز  فارس  محیط زیست  حفاظت  مدیرکل 
سال  در  کم  بسیار  بارش های  دلیل  به  گفت:  مهر  خبرنگار 
نگران کننده  همچنان  استان  این  دریاچه های  وضعیت  گذشته 

است و  روزبه روز هم بدتر می شود.
دریاچه های  تمام  وضعیت  اینکه  به  اشاره  با  محمودی  سعید 
کشور بد است، افزود: هر دریاچه های اهمیت خود را دارد و 
دریاچه های فارس ازجمله پریشان و بختگان نیز دارای اهمیت 
زیادی در منطقه هستند اما این دریاچه های طی چند سال گذشته 

به دلیل خشک سالی های متعدد وضعیت نگران کننده ای دارد.
وی به گوشه ای از مشکلات دریاچه های این استان اشاره کرد 
نمی شود  داده  استان  این  دریاچه های  حقابه  متأسفانه  و گفت: 
پیدا  بدتری  استان وضعیت  دریاچه های  دلیل هرروز  به همین 

می کند.
مدیرکل محیط زیست فارس با انتقاد از وضعیت کشاورزی در 
این استان بیان کرد: متأسفانه باوجوداین همه خشک سالی اما 
همچنان شاهد هستیم که در این استان محصولاتی که به آب 
موردتوجه  مسئله  این  باید  که  می شود  کشت  دارند  نیاز  زیاد 

قرار گیرد.
چاه  هزاران  سالیانه  فارس  استان  در  متأسفانه  محمودی گفت: 
ای  این وضعیت حقابه  با  اضافه می شود که  غیرمجاز  و  مجاز 

برای تخصیص باقی نمی ماند.
دلایل  از  را  حقابه  و  خشک سالی  کشاورزی،  وضعیت  وی 
سه  این  تأکید کرد:  و  دانست  فارس  دریاچه های  احیای  عدم 
موضوع در کنار هم باعث شده که وضعیت دریاچه های فارس 
نگران کننده باشد که در راستا باید اصلاح الگوی مصرف در 

دستور کار قرار بگیرد.
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 سال دوم جنوب

جلسه هماهنگی برنامه های هفته سلامت

افتخاری دیگر از کانون نمایش فرهنگسرای مردانی

هاشمی نماینده استاندار فارس:

طرح تجزیه کازرون در هیچ مرجعی تاکنون به تصویب نرسیده است

تعادل آب وهوایی فارس به هم خورد؛

دریاچه های فارس شوره زار شدند
نگرانی از ورود کویر

جلسه هماهنگی برنامه های هفته سلامت، برای مسئولین 
در  روستایی،  و  شهری  سلامت  جامع  خدمات  مراکز 

سالن اجتماعات مرکز بهداشت برگزار شد.
درمان  و  بهداشت  شبکه  عمومی  روابط  گزارش  به 
جعفری  خوبیار  نشست  این  طی  کازرون،  شهرستان 
معاون بهداشتی و رئیس مرکز بهداشت شهید پیرویان 
ضمن تبریک عید مبعث پیامبر اکرم)ص( و تقدیر و 
تشکر از زحمات کارکنان در سال ۹۶ و با ذکر شعار و 
روزشمار هفته سلامت، بر ارائه بهترین خدمات سلامت 
ادارات، سازمان ها،  بین  تعامل  و  با همکاری  مردم،  به 
اجرای  و  دهیاران  و  روستا  و  شهر  اسلامی  شوراهای 
کامل  و  جامع  گزارشات  ارائه  و  هفته  این  برنامه های 

تأکید کرد.
آموزش  واحد  کارشناس  فرهمندیان  مرضیه  ادامه  در 

سلامت،  ترویج  پیرامون  بهداشت،  مرکز  سلامت 
ارائه  و  مردم  عموم  به  آموزش  بخشی،  بین  همکاری 
در خصوص  و  مطرح  را  پیشنهاداتی  خدمات سلامت، 

انواع خود مراقبتی نکاتی بیان کرد.
واحد  مسئول  کارشناس  داودی  زهرا  جلسه  پایان  در 
و  برشمرد  را  هفته جوان  برنامه های  مدارس،  بهداشت 
با توجه به شیوع اضافه وزن و چاقی قشر سنی  گفت: 
نوجوان در شهرستان، بر اهمیت آموزش درزمینه نحوه 

تحرک بدنی و تغذیه سالم در مدارس تأکید کرد.
آموزش درزمینه ازدواج سالم جوانان، رفتارهای پرخطر 
برای قشر سنی جوان و آموزش  و سوانح و حوادث، 
بلوغ برای گروه نوجوان، ازجمله برنامه های پیشنهادی 
طول  در  مدارس  مسئول  کارشناس  توسط  شده  مطرح  

هفته سلامت بود.

به گزارش روابط عمومی شهرداری و شورای 
اسدپور،  علیرضا  کازرون  شهر  اسلامی 
تنها  کازرونی،  موفق  کارگردان  و  نویسنده 
در  درخشش  از  ماه  یک  گذشت  از  پس 
ششمین جشنواره سراسری تئاتر تکخند استان 
کارگردانی  و  نویسندگی  با  بار  این  البرز، 
بازیگر خوش  بازیگری  با  نمایش »ممدلی« 
تئاتر  جشنواره  نخستین  در  ملایری  آتیه،  

بچه های مسجد استان فارس افتخار آفرید.
در این جشنواره که در شهرستان فیروزآباد 
استان  سراسر  از  نمایش هایی  شد،  برگزار 
در  پرداختند  رقابت  به  روز  دو  در  فارس 

معرفی  جشنواره  منتخبین  اختتامیه،  آئین 
شدند که نمایش »آممدلی« اثری از کانون 
به  )وابسته  مردانی  فرهنگسرای  نمایش 
شهرداری کازرون( موفق به کسب مقام های 

ارزشمندی شد:
مقام دوم نویسندگی: علیرضا اسدپور
مقام دوم بازیگری زن: لیلا ملایری

و  آممدلی  نمایش  گروه  به  تبریک  ضمن 
کانون نمایش فرهنگسرای مردانی، صمیمانه 
تداوم این دست افتخارآفرینی ها و موفقیت ها 
کازرون  شهرستان  تئاتر  هنرمندان  برای  را 

آرزومندیم.

برگزاری جلسه پیگیری مشکلات شهرک ها و نواحی صنعتی 
شهرستان کازرون  در فرمانداری این شهر

صنعتی  شهرک های  مدیر  زاده  صادق 
صنعتی  ناحیه  وضعیت  ارائه  با  شهرستان 
و  قائمیه  صنعتی  شهرک  و  مصلحیان 
به  دستیابی  خصوص  در  بالاده  همچنین 
جاده اصلی و اتصال ناحیه صنعتی قائمیه و 

مشکلات آن توضیحاتی ارائه کرد.
کلی  بررسی های  گفت:  فرماندار  ادامه  در 
جهت  حمل ونقل  و  راهداری  اداره  توسط 
همچنین  و  اصلی  جاده  به  اتصال  روش 
شده  کارشناسی  و  دقیق  مکان  تعیین 

صورت گیرد.
انصاری معاون مدیرعامل شهرک های استان 
فارس درمورد ایجاد شهرک صنعتی برای 
کنارتخته  و  خشت  بخش های  از  هریک 
به  ابلاغی  و  کلی  برنامه  که  کرد  اعلام 
آن ها، توسعه نواحی و شهرک های صنعتی 

است نه ایجاد نواحی صنعتی جدید.
بخش  بالای  پتانسیل  به  فرماندار  ادامه  در 
عظیم  حجم  و  کنارتخته  بخش  و  خشت 
سردخانه  و  بسته بندی  در  سرمایه گذاری 
ایجاد  قاطع جهت  اشاره کردند و حمایت 
سپس  و  اعلام  را  منطقه  آن  در  شهرک 
خواهان بررسی و معرفی زمین جهت انجام 

پروژه از سوی منابع طبیعی شدند.
صنعتی  شهرک  دسترسی  جاده  ادامه  در 

بالاده مورد بررسی قرارگرفت.
فرماندار به بخشدار منطقه جره بالاده اعلام 
کرد که حداکثر ظرف مدت ۴ ماه زمین 
توافقی  به صورت  یا  را  نظر  مورد  شخصی 
فراهم  تملک  قانون  از  استفاده  با  یا  و 
نمودن  فراهم  خواهان  همچنین  و  نماید 
شدن  مشخص  از  بعد  اولیه  زیرساخت های 

جاده دسترسی شد.
بالای  اهمیت  به  بااشاره  فرماندار  ادامه  در 
نواحی صنعتی و تأثیر آن در اشتغال جوانان 
بومی و همچنین رسیدن به رشد اقتصادی و 
توسعه منطقه خواهان اطلاع رسانی به عموم 

مردم و همکاری همه جانبه آن ها شد.

منطقه  مشکلات  به  صادق زاده  ادامه  در 
ویژه اقتصادی و نبود زیر ساخت های اولیه 
جهت استقرار گمرک پرداخت و همچنین 
مدنظر  منطقه  مساحت  به  بااشاره  انصاری 
که ۷۳ هکتار می باشد و همچنین بااشاره به 
قوانین مناطق ویژه اقتصادی که نباید زیر 
جای  میزان  این  تا  یا  و  باشد  هکتار   ۴۰۰

توسعه وجود داشته باشد اشاره کرد.
که معاون برنامه ریزی فرمانداری )فروتن( 
بیان کرد که مطالعات اقتصادی و همچنین 
۶۰۰ هکتار زمین منابع ملی اطراف منطقه 
مورد نظر بررسی و جای توسعه این منطقه 

دانست.
امور  )کارشناس  صنعتی  جلسه  ادامه  در 
به  راجع  فرمانداری(  حقوقی  و  اقتصادی 
نواحی صنعتی روستایی و لزوم تشکیل آن 
محصولات  کانون  اولویت  با  روستاها  در 
واحدهای  سازماندهی  هدف  با  کشاورزی 
صنعتی کوچک با اولویت صنایع تبدیلی و 
پشتیبانی و تکمیلی کشاورزی جهت ایجاد 
اشتغال و جلوگیری از مهاجرات روستاییان 

و حمایت قاطع در این مبحث شد.
شرایط  راجع  توضیحاتی  انصاری  ادامه  در 
زمین  حداقل  جمله  از  نواحی  این  احداث 
تأسیسات  به  و  باشد  باید  هکتار   5 الی   ۴
نحوه  و  باشد  نزدیک  باید  زیرساختی 
جاری  امور  اداره  و  مالکیت  واگذاری 
مباحث  و  می باشد  صنعتی  نواحی  همانند 
دیگر که در صورت وجود متقاضی حتماً 
خواهد  صورت  قاطع  حمایت  و  راهنمایی 

گرفت اشاره نمودند.
تشکیل  خواهان  فرماندار  جلسه  پایان  در 
و  راه  کل  مدیر  با  وقت  اسرع  در  جلسه 
شهرسازی و امور اراضی و مدیرکل منابع 
اقتصادی  امور  کل  مدیر  با  استان  طبیعی 
جهت  صنعتی  شهرک های  عامل  مدیر  و 
بررسی هرچه زودتر و مشخص شدن منطقه 

ویژه اقتصادی کازرون شد.
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